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Z A P I S N I K
9. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ŽIRI,

ki je bila v četrtek 14. 5. 2020 ob 19.00 uri v plesni dvorani nove športne dvorane pri OŠ Žiri, Jobstova
c. 22a, Žiri.

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: Božidar Cankar, Matej Gregurovič, Vesna Kranjc, Drago
Kramperšek, Ida Filipič Pečelin, Mitja Kozamernik, Maja Justin Jerman, Jože Petrovčič, Martin Oblak,
Jože Stanonik, Mateja Velkavrh, Sašo Pečelin, Marijana Modrijan, Bernarda Lukančič, Peter Podobnik.

ODSOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA:/

OSTALI PRISOTNI: mag. Janez Žakelj – župan, Matija Podobnik – direktor občinske uprave, Olga
Vončina – višja svetovalka za proračun, Andrej Poljanšek – višji svetovalec za varstvo okolja in
urejanje prostora, Nina Lukan – svetovalka za družbene dejavnosti in zapisnikarica, Stanislav Bele in
Dean Stepančič – Medobčinski inšpektorat in redarstvo, Olaf Grbec – GOL šport, Jana Jenko – Radio
Sora, Podobnik Jaka, Darjan Kacin.

OSTALI ODSOTNI: Delo, Aleš Dolenc - predsednik NO, Bojan Miklavčič – načelnik UE Škofja Loka,
Gorenjski glas.

Občinski svet je bil sklepčen. Lista s podpisi prisotnih je priloga zapisniku. Seja je bila snemana.

9. redno sejo Občinskega sveta je sklical in vodil mag. Janez Žakelj (v nadaljevanju župan). Pozdravil je
vse prisotne.

Ad 1.) Potrditev dnevnega reda

Župan je predlagal, da se predlagani dnevni red spremeni, in sicer se točke 14. Letno poročilo organa
skupne občinske uprave Medobčinski inšpektorat in redarstvo za leto 2019, 6. Odlok o sofinanciranju
letnega programa športa v občini Žiri in 9. Pravilnik o uporabi športnih objektov in površin za šport v
naravi ter merilih za oblikovanje cen v občini Žiri uvrstijo za 2. točko dnevnega reda (za potrditev
zapisnika) oz. v naslednjem zaporedju:

1. Potrditev dnevnega reda
2. Potrditev zapisnika 8. redne seje
3. Letno poročilo organa skupne občinske uprave Medobčinski inšpektorat in redarstvo za leto 2019
4. Odlok o sofinanciranju letnega programa športa v občini Žiri
5. Pravilnik o uporabi športnih objektov in površin za šport v naravi ter merilih za oblikovanje cen v

občini Žiri
6. Obravnava letnega poročila in sprejem zaključnega računa proračuna Občine Žiri za leto 2019
7. Uskladitev cen storitev gospodarskih javnih služb varstva okolja
8. Obravnava in sprejem predloga rebalansa proračuna Občine Žiri za leto 2020
9. Letni program športa v občini Žiri za leto 2020
10. Pravilnik za vrednotenje ter sofinanciranje društvenih in drugih družbenih dejavnosti v občini Žiri
11. Imenovanje predstavnika Občine Žiri v Svet Javnega lekarniškega zavoda Gorenjske lekarne
12. Imenovanje predstavnika javnosti Občine Žiri v senatih za reševanje pritožb zoper delo policistov



13. Poročilo komisije za spremljanje gradnje večnamenske športne dvorane
14. Novelacija investicijskega programa za projekt »Poslovna cona Žiri: komunalno opremljanje«
15. Predlog za izvzem parcele št. 1270/24 k.o. Žirovski vrh iz javnega dobra in zamenjava lastninske

pravice med zemljišči s parc. št. 874/23 in parc. št. 1270/24 k.o. Žirovski vrh
16. Predlogi za občinska priznanja za leto 2020
17. Razno

in podal na glasovanje naslednji sklep:

SKLEP ŠT. 1/2020
Občinski svet Občine Žiri potrjuje predlagani dnevni red.

Sklep je bil potrjen soglasno.

Ad 2.) Potrditev zapisnika 8. redne seje

Pripomb na zapisnik 8. redne seje ni bilo, zato je župan dal na glasovanje:

SKLEP ŠT. 2/2020
Občinski svet Občine Žiri potrjuje zapisnik 8. redne seje.

Sklep je bil potrjen soglasno.

Ad 3.) Letno poročilo organa skupne občinske uprave Medobčinski inšpektorat in redarstvo za leto
2019

Župan je povedal, da je bil Medobčinski inšpektorat aktiven tudi v času epidemije. Izkušnje so
pozitivne, prekrškov je manj.

Stanislav Bele in Dean Stepančič, predstavnika SU MIRED sta predstavila delovanje organizacije, letno
poročilo in poročilo o delu v času epidemije. V času epidemije je delo izvajalo 5 zaposlenih v 8
občinah, sodelovali so s civilno zaščito, občino, policijo… izvedli so številne nadzore v skladu s
pooblastili, informirali so občane.
V občini Žiri so bile v letu 2019 posredovane 3 prijave, uvedeni so bili 4 inšpekcijski postopki, ki se
nanašajo na navažanje gradbenega materiala, nevaren objekt, razraščeno vegetacijo ter pregled
prometne signalizacije. Vsi postopki so bili rešeni. Občinski inšpektorji so opravljali nadzor nad
prevoznostjo in vzdrževanjem občinskih cest in o morebitnih nepravilnostih obveščali upravljavca.
Občinski redarji so izvedli 182 ukrepov, izdanih je bilo 85 plačilnih nalogov zoper lastnike nepravilno
parkiranih vozil in 87 plačilnih nalogov zaradi prekoračitve hitrosti. Uvedena sta bila 2 postopka zoper
lastnika zapuščenega vozila in 1 postopek oviranja prometa z nepravilno parkiranim vozilom. Izrekli
so 10 opozoril. Inšpektorji so v 15 primerih posredovali kazenske točke na Ministrstvo za pravosodje.
Prekrškovnemu organu je bilo s strani kršiteljev podanih 5 zahtev za sodno varstvo. Kršitelji so v 89
primerih plačali globo prostovoljno, v izvršbo je bilo danih 10 zahtev, izterjanih je bilo 23 terjatev.
Plačanih glob je bilo za 7680 €, neplačanih za 1110 €, neplačanih glob pred let om 2019 pa za 1670 €.
Stanje se je v primerjavi s preteklimi leti izboljšalo, občina Žiri je ena izmed varnejših občin.
Občini se v tekočem letu zagotavljajo dodatna sredstva iz državnega proračuna v višini 50% povišano
za 20% v preteklem letu realiziranih odhodkov proračuna za financiranje. S spremembo Zakona o
financiranju občin ta delež z letom 2020 znaša 35%, vendar se zaradi prevzema nalog sofinanciranje
poveča na 40%. Polovico sredstev občine dobijo povrnjenih.

Vesna Kranjc je vprašala kakšne so pristojnosti medobčinskega inšpektorata po novi prostorski
zakonodaji oz. v katerih primerih se lahko občani obrnejo na njih ter koliko služba medobčinskega
inšpektorata stane Občino Žiri.



Stanislav Bele je pojasnil, da z občani ni težav, razumejo naloge inšpektorata. Gradbena zakonodaja je
zelo obsežna, pristojnosti medobčinskega inšpektorata so opredeljene v parih členih. Imajo
pristojnost nad enostavnimi objekti za katere ni potrebno gradbeno dovoljenje; nadstrešnice, garaže,
prizidki, pomožni objekti…, preverjajo skladnost  z občinskimi prostorskimi načrti. V kolikor zadeva
presega pristojnosti, se jo odstopi gradbeni inšpekciji.

Olga Vončina, višja svetovalka za proračun je dodala, da je bil strošek službe 32.000 €, povrnjeno je
bilo 12.000 €, prejetih plačanih glob je bilo 8.000 €, torej je bil čisti strošek občine v letu 2019 12.000
€.

Ad 4.) Odlok o sofinanciranju letnega programa športa v občini Žiri

Jože Stanonik, predsednik Komisije za šport je povedal, da je Odlok o sofinanciranju letnega
programa športa v občini Žiri komisija obravnavala na 4. redni seji. Na sejah je bilo zastavljenih veliko
vprašanj, zunanji svetovalec Olaf Grbec je podal izčrpne odgovore. Odlok je komisija soglasno
potrdila.

Olaf Grbec, GOL šport je povedal, da nova zakonodaja na področju športa zahteva sprejem odloka o
sofinanciranju letnega programa športa. Z odlokom so postavljena tudi merila in pogoji, ki so podlaga
za vrednotenje programov prijavljenih na javni razpis. Na sam odlok je bilo danih kar veliko pripomb,
predlogov in mnenj. Komisija za šport je temu namenila veliko pozornosti. Dokument je pripravljen za
sprejem. Prvi del dokumenta je povzet iz zakonodaje - potek postopka, drugi del pa so merila
usmerjena lokalnemu športu.

Sašo Pečelin, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal,
da so točko obravnavali in jo tudi soglasno potrdili.

Vesna Kranjc je vprašala ali je potrebno v odlok zapisati tudi kdo predlaga člane v razpisno komisijo
ter ali lahko pride z odločanjem na drugi stopnji zoper pritožbo do nepristranosti v kolikor razpisno
komisijo sestavi župan sam, zanimalo jo je kako imajo to rešeno v drugih občinah.

Olaf Grbec je pojasnil, da Zakon o športu v 20. členu opredeljuje pogoje razpisne komisije. Razpisna
komisija mora biti 3 ali več članska, iz med sebe morajo izvoliti predsednika, člani ne smejo biti
interesno, sorodstveno oz. kakorkoli povezani. Na eni izmed sej Komisije za šport je tekla razprava na
to temo. Predlog je bil, da bi Komisija za šport prevzela to vlogo, vendar zakonsko to ni mogoče.
Župan lahko sam imenuje razpisno komisijo ali pa jo imenuje na predlog. Pritožbeni postopek je
povzet iz zakona. V kolikor pritožnik ni zadovoljen z odločitvijo, lahko še vedno sproži upravni spor na
Upravnem sodišču. V ostalih občinah so določbe odlokov enake, razpisne komisije v vseh občinah
imenuje župan. Pri inšpekcijskih pregledih ni bilo nikjer izpostavljeno, da bi bile te določbe sporne.
Vsak, ki sodeluje v razpisni komisiji mora podpisati izjavo o  nepovezanosti.

Župan je po razpravi dal na glasovanje:

SKLEP ŠT. 3/2020
Občinski svet Občine Žiri sprejme Odlok o sofinanciranju letnega programa športa v občini Žiri.

Sklep je bil potrjen soglasno.

Ad 5.) Pravilnik o uporabi športnih objektov in površin za šport v naravi ter merilih za oblikovanje
cen v občini Žiri

Olga Vončina, svetovalka za proračun je pojasnila, da gre za stranski produkt Odloka o sofinanciranju
LPŠ v občini Žiri. Pravilnik je pravna podlaga za zaračunavanje uporabnine objekta. Cene uporabe



večnamenske športne dvorane so pripravljene na osnovi izračunov, ob upoštevanju cen podobnih
objektov v sosednjih občinah. Pri določanju cene je bil ob enem tudi cilj spodbuditi izvajalce k večji
uporabi dvorane. Društva in klubi so do sedaj za vadbe osnovnošolcev telovadnico uporabljali
brezplačno, z novim pravilnikom uporaba za isto ciljno skupino ostaja še naprej brezplačna.
Predvideno je subvencioniranje cene društvom in klubom, ki se prijavijo na javni razpis za izvajanje
LPŠ. Z izločitvijo vzdrževanja in obratovanja športnih objektov iz odloka, bo za upravljavce športnih
objektov bolj transparentno.

Mitja Kozamernik, predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je
povedal, da so obravnavali vsebino pravilnika. Opozorili so na pozno pripravljen pravilnik ter na
težavo presoje, ker še ni pripravljene simulacije stroškov in prihodkov za uporabo večnamenske
dvorane. Opozorili so tudi na spremembo kadrovskega načrta v zvezi s večnamensko dvorano, saj je
bilo načrtovana zaposlitev čistilke in hišnika, s pravilnikom pa je čiščenje predvideno kot storitev,
vendar cena še ni znana. S pravilnikom so se seznanili.

Sašo Pečelin, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal,
da so obravnavali točko. Vprašanje je bilo glede definicije urne postavke in ali se bo cena pokrivala s
prihodki. Dobili so odgovor, da cena ne bo v celoti pokrila stroškov. Do seje so želi imeti podatek o
načinu delitve sredstev za vzdrževanje športnih objektov, obrazložitev so prejeli. Odbor se je seznanil
z vsebino pravilnika in ga podpira.

Peter Podobnik, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je
povedal, da so točko obravnavali. Postavljenih je bilo nekaj vprašanj, in sicer na podlagi česa je bila
narejena simulacija za izračun cene, predlagane so bile spremembe, da se v 2. čl. besedi »večinski
lasti« nadomesti z besedo »solasti«, predlog sprememb so dali tudi v 9. in 15. členu. S pravilnikom so
se seznanili in predlagajo dopolnitve le tega.

Jože Stanonik, predsednik Komisije za šport je povedal, da je komisija vsebino pravilnika obravnavala
in jo soglasno potrdila.

Drago Kramperšek je povedal, da je pripravljeni in sprejeti odlok o LPŠ-ju dobro pripravljen, tudi
predlagani pravilnik so na komisiji za šport, katere član je, soglasno sprejeli. Glede na specifične
okoliščine in pozno poslano gradivo, se člani po njegovem mnenju niso pripravili na obravnavo.
Sredstva za vzdrževanje in obratovanje, sicer nižja, so bila v preteklosti deljena na polovico, med dva
večja objekta, in sicer nordijskemu centru in nogometnemu stadionu. Prejeli so obrazložitev, da se
sredstva za vzdrževanje in obratovanje športnih objektov z LPŠ-jem upravičencem povečajo, in sicer
do višine skupno prejetih sredstev v preteklem letu. Na seji komisije so se seznanili s simulacijo za
dejavnost, vendar ni nujno, da bo dejanski izračun njej enak. Dejavnost društev/klubov in vzdrževanje
objektov sta dve stvari. Po njegovem mnenju je osnova za delitev sredstev za vzdrževanje in
obratovanje športnih objektov neprimerna.

Matej Gregurovič je opozoril na vsebino obravnavane točke. Vprašal je kakšna je osnova za delitev
sredstev za vzdrževanje in obratovanje športnih objektov. Po njegovem mnenju bi morali način
sofinanciranja bolje definirati, vsaj za naprej.

Olga Vončina je dodala, da je bil cilj priprave pravilnika bolj transparentna delitev sredstev. Občina
naj bi krila dogovorjene stroške, zaenkrat so zneski ocene. Z upravljavci bo Občina Žiri sklenila
pogodbo in z njo določila stroške, katere krije Občina in katere upravljavec. Sofinanciranje bo
potekalo na osnovi dokazil, upravičenih stroškov. V kolikor so bile višine sredstev napačno ocenjene,
se lahko tudi korigirajo.

Župan je pojasnil, da je bilo pri pripravi dokumentacije izhodišče, da se s sprejetjem pravne podlage
za sofinanciranje športa ne dela prevelikih razlik pri prejetih sredstvih posameznemu društvu niti ne
pri višini sredstev. Šport je dobro razvit, plačilni pogoji bodo v prihodnosti drugačni, potrebno je



racionalno delovati. V pojasnilu je navedeno zakaj tak predlog. Sofinanciranje vzdrževanja športnih
objektov je občina pričela pred šestimi leti. Zaenkrat so izračuni ocena, po preteku določenega časa,
bo znanih več podatkov. Cilj je, da se področje športa še naprej razvija in, da športni objekti ne
propadajo ampak služijo svojemu namenu. Sredstev bo z novo dvorano potrebno zagotoviti veliko
več, razpisi so v teku, z oddajo prostorov je bilo že nekaj težav.

Matej Gregurovič je predlagal, da dokler se ne določi transparentnih meril se sredstva v višini 11.000
€ (NK, SSK) deli na enak način kot do sedaj, 50:50.

Sašo Pečelin je opozoril, da razprava spada pod točko Letni program športa.

Župan je pojasnil, da se po sprejemu rebalansa lahko razpravlja o Letnem programu športa.

Matej Gregurovič je vprašal kakšna je razlika v ceni najema stare telovadnice in nove športne
dvorane.

Olga Vončina je pojasnila, da občina ne razpolaga s ceno uporabe telovadnice, s telovadnico namreč
upravlja OŠ Žiri, prihodki iz naslova uporabe telovadnice v letu 2019 znaša cca 13.000 €.

Peter Podobnik je opozoril na predlagane popravke Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje
z nepremičninami, in sicer:
- v 2. čl. se besedi »večnamenski lasti« nadomesti z besedo »solasti«,
- V 9. čl. se dopolni s podatki o opredelitvi dela objekta, ki se bo uporabljal,
- v 15. čl. se doda, da je negativni poslovni izid lahko tudi razlog za razdrtje pogodbe.

Matej Gregurovič je zaprosil za primerjavo cen stare telovadnice in nove športne dvorane.

Župan je po razpravi dal na glasovanje:

SKLEP ŠT. 4/2020
Občinski svet Občine Žiri sprejme Pravilnik o uporabi športnih objektov in površin za šport v naravi
ter merilih za oblikovanje cen v občini Žiri s popravki.

Sklep je bil sprejet soglasno.

Ad 6.) Obravnava letnega poročila in sprejem zaključnega računa proračuna Občine Žiri za leto
2019

Župan je povedal, da sta bila zaključni račun in letno poročilo obravnavana na seji NO, ta je podal
pozitivno poročilo. Proračun je znašal skoraj 8 milijonov €, zadolževanje je bilo izvedeno po načrtu v
višini 2.300.000 €. Do konca leta 2019 je bila Občina Žiri likvidna, ostala je v okvirih tako glede
finančnih virov kot tudi same višine investicije.

Mitja Kozamernik, predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je
povedal, da niso imeli pripomb na letno poročilo in zaključni račun proračuna Občine Žiri za leto
2019. Sklep so soglasno potrdili.

Sašo Pečelin, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal,
da so se seznanili z letnim poročilom in zaključnim računom proračuna ter soglasno podprli predlagan
sklep.

Peter Podobnik, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je
povedal, da so se seznanili z gradivom in se z njim strinjali. Zastavljeno je bilo vprašanje glede
postavke »Pločniki Selo«. Prejet je bil odgovor, da so odkupi zemljišč strošek direkcije.



Vesna Kranjc je vprašala v zvezi s pregledom ravnanja s stvarnim premoženjem občine, in sicer kaj
pomeni ni evidentirano.

Nina Lukan je pojasnila, da gre ali za menjavo zemljišč katere so razvidne na prihodkovni kot
odhodkovni strani ali za zemljišča, ki so jih občani brezplačno prenesli za potrebe cest na Občino Žiri.

Župan je predlagal, da se odgovor dopolni do naslednje seje.

Župan je dal na glasovanje:

SKLEP ŠT. 5/2020
1. Občinski svet Občine Žiri sprejme Letno poročilo Občine Žiri za leto 2019 v predloženem

besedilu.
2. Občinski svet Občine Žiri sprejme zaključni račun proračuna Občine Žiri za leto 2019 v

predloženem besedilu.

Sklep je bil sprejet soglasno.

Ad 7.) Uskladitev cen storitev gospodarskih javnih služb varstva okolja

Andrej Poljanšek, višji svetovalec za varstvo okolja in urejanje prostora je pojasnil, da je izvajalec
komunalnih storitev režijski obrat v sklopu Občine Žiri. Izvajalci komunalnih storitev pa morajo v
skladu z MEDO izračunati cene komunalnih storitev – pripraviti elaborat. V kolikor končna cena
presega 110 % predračunske cene je potrebno pripraviti nov elaborat. Do 31. 12. 2019 se povišanje
stroškov ni zgodilo. Težave pa so nastale z neprevzemanjem blata in posledično dvigom stroškov.
Stroški čistilne naprave so v letu 2019 znašali 100.000 €, 30.000 € je bil strošek blata. Trenutna cena
za prevzem blata je 195 €/tono + ddv in 170€/10-12 ton za prevoz. Glede na količino blata in
povišanje stroškov v zvezi z njim je predlagano povišanje cen za 28%. Če se povišanja ne potrdi, bo
prihodnje leto cena višja za 60%. Stroškov ni mogoče prestavljati iz ene javne službe na drugo.
Povišanje je nujno, po ocenah bi povišanje pomenilo nekje 2€/gospodinjstvo/mesec. Po sprejemu
cene je možno tudi subvencioniranje gospodinjstvom in negospodarstvu.

Župan je dodal, da je bila že potreba po nakupu UV žarnic, bile so že težave s softwarom, odložil se je
nakup zabojnikov ipd., torej določenih vzdrževanj ni bilo izvedenih. Poleg povišanja cen blata se v
prihodnosti pričakujejo še drugi stroški, ki jih bo potrebno pokriti, da bo čistilna naprava dobro
delala.

Mitja Kozamernik, predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je
povedal, da so točko obravnavali. Opozorili so na evidentiranje o količini blata in morebitno
optimizacijo čistilne naprave. Predlagali so, da se glede na situacijo epidemije do seje občinskega
sveta pripravi obrazložitev in predloge iz katerih proračunskih postavk bi lahko krili izgubo, tako da se
cene ne bi povišale in o tem poroča na seji občinskega sveta.

Andrej Poljanšek je povedal, da na čistilno napravo prihaja samo komunalna odpadna voda, ne pa
tudi industrijska. Cena mora biti enotna za vse uporabnike. Pravne podlage, da bi zaračunavali višjo
ceno tistim, ki odvajajo več komunalnih odpadnih voda ni.

Sašo Pečelin, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal,
da so točko obravnavali, predlog so podprli. Predlagali so subvencioniranje cene gospodinjstvom in
negospodarstvu.

Peter Podobnik, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je
povedal, da so obravnavali predlog. Predlagali so, da bi se primanjkljaj pokrival s presežkom iz leta
2019, s tem bi cene ostale nespremenjene.



Andrej Poljanšek je povedal, da je režijski obrat v lanskem letu prvič posloval pozitivno. V letu 2019 je
bilo 28.000 € plusa, v letu 2018 pa 35.000 € minusa, 2017 1000 € minusa, 2016 12.000 € minusa.
Možna rešitev je potrditev cene in subvencija, v proračunu zagotoviti sredstva ter beležiti odhodek.

Matej Gregurovič je predlagal, da se glede na stanje potrebe povišanje cen in posledic korona virusa
cena subvencionira do konca leta.

Vesna Kranjc je predlagala, da bi z delom sredstev, ki so občini namenjeni z interventnim zakonom v
višini 170.000 € namenili za subvencijo cene. Ne podpira dviga cen, v kolikor pa se cena poviša, je
potrebno vsaj gospodinjstvom zagotoviti subvencijo. Vprašala je, ali je v rebalansu že upoštevan
prihodek od dviga cen.

Olga Vončina je povedala, da je v rebalansu vštet višji prihodek na nivoju letošnje realizacije.

Andrej Poljanšek je pojasnil, da gre za povišanje cene storitve in ne omrežnine. Strošek investicije se
šteje v drug del cene – omrežnino, ki se plačuje od priključka. Pri storitvi gre za stroške elektrike, dela,
materiali za delovanje čistilne naprave. Navedene stroške se lahko deloma prerazporedi. Pozitivni
rezultat je tudi na račun neizvedenih vzdrževalnih del.

Po razpravi je župan dal na glasovanje:

SKLEP
Občinski svet Občine Žiri podpira predlog občinske uprave, da se cena predlaganih storitev poravna
s strani uporabnikov.

Sklep ni bil sprejet.

Župan je predlagal subvencioniranje cene, sredstva v višini 20.000 € se črpajo iz proračunske
postavke Jezernica. Na glasovanje je dal naslednje:

SKLEP ŠT. 6/2020
1. Na podlagi predloženih elaboratov o oblikovanju cen izvajanja storitev posameznih javnih

služb se določijo cene storitev gospodarskih javnih služb varstva okolja v sledeči višini:
STORITEV CENA

ODVAJANJE IN
ČIŠČENJE
KOMUNALNE
IN
PADAVINSKE
ODPADNE
VODE

čiščenje komunalne
odpadne vode in
padavinske odpadne vode z
javnih površin

cena
stor.

0,7702€/m3

2. Preračun porazdelitve stroškov storitev koncesionarja glede na skupno prostornino
zabojnikov za mešane komunalne odpadke se določi v višini:

STORITEV CENA

odlaganje ostankov predelave ali
odstranjevanja komunalnih odpad.

cena
infrastr.

0,0005 €/l

cena
storitve

0,0029 €/l



3. Ta sklep stopi v veljavo naslednji dan po objavi v uradnem glasilu, uporablja pa se od
1.6.2020 dalje.

4. Občina Žiri subvencionira ceno storitve čiščenja komunalne odpadne vode in padavinske
odpadne vode z javnih površin iz 1. člena tega sklepa v višini 20,7738 % stroškov cene
storitve uporabnikom, ki so gospodinjstva ali negospodarski poslovni subjekti. Sredstva za
subvencijo se zagotovijo v proračunu Občine Žiri.

Sklep je bil sprejet soglasno.

Ad 8.) Obravnava in sprejem predloga rebalansa proračuna Občine Žiri za leto 2020

Olga Vončina – višja svetovalka za proračun je uvodoma pojasnila, da so zaradi situacije pripravljena
kar tri gradiva, predmet obravnave je zadnje prejeto gradivo. V rebalans je vključena zvišana
povprečnina, zaključek gradnje večnamenske dvorane, spremembe so na komunalnem opremljanju
poslovne cone zaradi manjše realizacije v letošnjem letu, spremembe so na področju športa ipd.

Mitja Kozamernik, predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je
povedal, da so bili seznanjeni s predlogom. Vprašanja so bila glede večnamenske dvorane, centra
Žirov, opozorili so na spremembo kadrovskega načrta ter vprašali glede sklepa o sklepanju pravnih
poslov z nepremičninami. Odgovore so prejeli.

Sašo Pečelin, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal,
da je v zvezi z rebalansom potekala kar dolga razprava. S predlogom so se seznanili in glasovali za
prva dva sklepa soglasno, za tretji predlog sklepa o pravnih poslih z nepremičninami pa so bila
mnenja deljena.

Peter Podobnik, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je
povedal, da so točko obravnavali. Zanimalo jih je kdaj se lahko pričakuje sredstva iz Eko sklada, le ta
se pričakuje, saj je uporabno dovoljenje že pridobljeno. Vprašali so ali so lastniki parcel ob Jezerski
ulici seznanjeni z višino stroškov, ki jih bodo morali plačati za komunalno opremljanje teh parcel.
Dobili so odgovor, da trije investitorji želijo graditi, z njimi se dogovarja. Podan je bil predlog, da se
sredstva namenjena za Prvomajsko ulico prerazporedijo na cesto Pod griči. Sredstva za prepuste so že
dogovorjena, za cesto Pod griči je potrebno še zaključiti projektno dokumentacijo. Zanimalo jih je
zakaj se je dvignila proračunska postavka za šolske prevoze, razlog naj bi bilo povečano število
študentov. Podano je bilo vprašanje glede stroškov intervencij, kjer gre za nakupe razkužil, mask,
oblek za civilno zaščito. Vprašanje je bilo tudi katere vaške vodovode bo z letom 2020 prevzela
Občina Žiri. Odgovor bo pripravila občinska uprava. Opozorili so na napako v definiranju postavke
Policijska postaja – investicijsko vzdrževanje in tiskarske napake v p.p. 16.2.2.05.13.

Andrej Poljanšek je pojasnil, da je težko napovedovati stroške, ki jih bo prinesla epidemija, stroški do
seje so zbrani in znašajo 5034 € z DDV, le ti so razvidni iz poročila. Pričakovalo se je večje število
intervencij, izolacije ipd. Nakup opreme je bil malenkosten, povrnitev stroškov se pričakuje od
Ministrstva za obrambo.
Poleg glavnega vodovoda je občini še 8 vodovodov. Javni vodovodi oskrbujejo več kot 50 oseb, vodna
pravica pa je podeljena občini. Vsem vaškim vodovodom je bil ponujen dogovor o upravljanju.
Sklenjen dogovor je samo z vaškim vodovodom Goropeke. Ledinica in Žirovski vrh 3 ne izpolnjujeta
pogojev za javni vodovod, sta zasebna vodovoda. Pri vodovodih Breznica, Bedrih, Rakulk in
Dobračeva so se odločili, da bodo vodovod upravljali sami. Vodovodu Selo I. se je določil upravljavec.

Župan je povedal, da je pripravljeno poročilo starosti prijazna skupnost TAFFE. Projekt se je delno
ustavil, sredstev iz EU še ni, električni avto pa je v prihodu zato se bo aktiviralo prostovoljce za prevoz
in klicni center.



Olga Vončina je pojasnila, da Zakon o stvarnem premoženju države in lokalnih samoupravnih
skupnosti v 24. čl. daje možnost, da občinski svet sprejme sklep, da posle do določene višine
sprejema župan. To dikcija ni nova, ne gre za izkoriščanje te možnosti, gre zgolj za praktičnost npr. pri
sklepanju poslov manjših vrednosti za potrebe izgradnje cest.
Pojasnila je še, da so sredstva v višini 5.000 € ostala na proračunski postavki Policijska postaja za
ureditev stanovanj, kjer ni bilo potrebe.

Matej Gregurovič je predlagal, da bi se del sredstev iz naslova višjih povprečnih namenilo za pločnike
in javno razsvetljavo na cesti Pod griči (od Jezerske do krožišča pri Binetu). Po njegovem mnenju bi
bila prednostna ureditev te ceste, seveda pa je potrebna ureditev tudi Prvomajske ulice.

Župan je pojasnil, da se projektna dokumentacija pripravlja, potrebno je rešiti vse zemljiško knjižne
zadeve, pridobiti zemljišča. Projekta sigurno ne bo možno izvesti v letošnjem letu, vprašanje je, če bo
za izvajanje pripravljen prihodnje leto.

Matej Gregurovič je vprašal glede vsebine gradiva v zvezi z načrtom ravnanja s premoženjem, načrt je
pomanjkljiv.

Olga Vončina je pojasnila, da so v dodatnem gradivu vključene le spremembe načrta. Načrt ravnanja s
stvarnim premoženjem za leto 2020 je bil sprejet v letu 2019, z rebalansom se spreminjajo samo tiste
točke, ki so v gradivu.

Župan je zaradi nejasnosti predlagal premor.

Župan je pojasnil, da se predloženi Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Žiri za leto 2020 z
dne 13.3.2020 upošteva, razen tabela 1.2., ki jo nadomesti tabela 1.2. iz gradiva 4.5.2020.
V rebalans se vključi tudi odhodek v višini 20.000 € na račun subvencioniranja cen komunalnih
storitev, prerazporedi se iz p.p. Komunalno opremljanje ob Jezernici.

Ida Filipič Pečelin je predlagala, da se pod tabelo 1.2. z dne 4.5.2020 črta opomba, ker se navezuje na
leto 2021.

Župan je dal na glasovanje:

SKLEP ŠT. 7/2020
1. Občinski svet Občine Žiri sprejme odlok o spremembi odloka o poračunu Občine

Žiri za leto 2020 v predloženem besedilu.
2. Občinski svet Občine Žiri sprejme dopolnitev predloženega Načrta ravnanja s

stvarnim premoženjem Občine Žiri za leto 2020 z dne 13. 3. 2020 razen tabela 1.2.,
ki jo nadomesti tabela 1.2. iz gradiva 4. 5. 2020. Črta se opomba pod tabelo 1.2. iz
gradiva z dne 4. 5. 2020.

3. Občinski svet Občine Žiri soglaša, da se sklepajo pravni posli z nepremičninami, ki
niso zajeti v dopolnjenem Načrtu ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Žiri
za leto 2020, v skupni vrednosti 20% od vrednosti, določene v dopolnjenem Načrtu
ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Žiri za leto 2020.

Sklep je bil sprejet s 14 glasovi (1 vzdržan).

Ad 9.) Letni program športa v občini Žiri za leto 2020

Jože Stanonik, predsednik Komisije za šport je pojasnil, da je Letni program športa v občini Žiri za leto
2020 obravnavala Komisija za šport, ki se je seznanila tudi s simulacijo. Za pripravo LPŠ je sprejet
Odlok o sofinanciranju LPŠ, z rebalansom je za izvajanje dejavnosti namenjenih 55.000 €. Sredstva so
zmanjšanja v primerjavi s preteklim letom, ker se ločeno sofinancira uporaba objekta ter so bile



preusmerjene specifične športne panoge. Na drugi strani so se povečala sredstva za vzdrževanje in
obratovanje športnih objektov, uporabo in upravljanje športne dvorane. Upravičenci, ki so poleg
izvajalcev LPŠ tudi upravljavci športnih objektov bodo glede na pripravljeno simulacijo in predlog
delitve sredstev za vzdrževanje in obratovanje športnih objektov skupaj dobili približno enako
sredstev kot v preteklih letih. Upravičenci bodo morali razpolagati z upravičenimi stroški. Komisija je
predlog soglasno sprejela.

Sašo Pečelin, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal,
da so točko obravnavali, kar je pojasnil že v eni od prehodnih točk. Predlog so soglasno potrdili in
želeli pojasnilo kriterijev za delitev sredstev za vzdrževanje in obratovanje športnih objektov.

Matej Gregurovič je ponovno predlagal, da se sredstva v višini 11.000 €, namenjenih vzdrževanju in
obratovanju Nordijskega centra in Nogometnega stadiona razdeli na način kot v preteklosti, 50:50.

Župan je povedal, da je odločitev Komisije za šport potrebno upoštevati in predlagal naslednji:

SKLEP:
Občinski svet Občine Žiri sprejme Letni program športa v občini Žiri za leto 2020.

Sklep ni bil sprejet.

Vesna Kranjc je predlagala, da se LPŠ vseeno potrdi, športniki sredstva potrebujejo. Predlagala je, da
se glasuje o posameznih zneskih, kot drugo pa se lahko med prekinitvijo seje pripravi sklep oz. merila
za delitev spornih zneskov, nato se lahko glasuje še za potrditev LPŠ-ja.

Župan še enkrat povedal, da je mnenje Komisije za šport pomembno, dokument je bil soglasno
sprejet na njihovi seji, nejasnosti so se pojavile kasneje. Predlagal je, da LPŠ ponovno obravnava
Komisija za šport.

Božidar Cankar je vprašal, od kje znesek 11.000 €, če znesek za vzdrževanje in obratovanje znaša
13.000 €.

Župan je pojasnil, da 11.000 € skupno znašajo sredstva za obratovanje in vzdrževanje za nogometni
stadion in nordijski center. 13.000 € skupno znašajo sredstva za obratovanje in vzdrževanje za
nogometni stadion, nordijski center, balinišče pri DD Partizan in konjska maneža Pustotnik.

Nina Lukan je povedala, da pojasnilo dodano k točki prikazuje način delitve sredstev. Cilj je bil, da
upravičenci dobijo približno isto višino sredstev kot v preteklem letu. Izhajalo se je iz simulacije za
dejavnost, temu znesku se dodajo sredstva za obratovanje in vzdrževanje športnih objektov
(nogometni stadion, nordijski center). Odstopanja ocenjenih sredstev v primerjavi s prejetimi sredstvi
v preteklem letu niso velika.

Kramperšek Drago je potrdil, da je bil dokument potrjen na Komisiji za šport. Okoliščine so bile
specifične, gradivo so prejeli pozno, sestanek je trajal dolgo. Z delitvijo sredstev za vzdrževanje in
obratovanje športnih objektov se ni strinjal. Ponovil je, da se ne strinja, da se dejavnost meša z
vzdrževanjem in obratovanjem športnih objektov. Simulacija je ocena, ni nujno, da bo izplačilo
sredstev taka, saj je odvisno od programov, ki jih bodo upravičenci prijavili. Po njegovem mnenju
osnova za delitev sredstev ni primerna.

Jože Stanonik je povedal, da je bilo že na Komisiji za šport povedano, da so sredstva nižja za
dejavnost v primerjavi s preteklim letom, z razlogom. Prijava bo morala imeti ustrezna dokazila. Ker
niso vsi upravljavci na istih izhodiščih glede kritja stroškov in dokazil, je bil predlog, da se poizkuša
sredstva približati preteklemu letu. Dokument so soglasno podprli, s spreminjanjem odločitve se
negira komisijo.



Vesna Kranjc je dodala, da komisija lahko oblikuje mnenje in občinskemu svetu poda stališče.
Občinski svet ima možnost tudi drugačne odločitve.

Župan je predlagal, da se določi način delitve sredstev in prekinil sejo.

Nina Lukan je povedala, da sklep še ni dokončno oblikovan. Dogovorjen način delitve sredstev je, da
bo za črpanje sredstev za vzdrževanje in obratovanje športnih objektov potrebna prijava na javni
razpis, prijava se bo točkovala v skladu z Odlokom o LPŠ, potrebno bo dostaviti upravičene stroške,
sredstva se bodo delila glede na višino upravičenih stroškov, sorazmerno.

Župan je dal na glasovanje (po 15. točki):

SKLEP ŠT. 8/2020
Občinski svet sprejme letni program športa v občini Žiri za leto 2020 s spremembo, da se v tabeli, v
3. čl., sredstva za športne objekte in površine za šport ne razdelijo v predlagani obliki, ampak se
sredstva za nogometni stadion, nordijski center, balinišče DD Partizan in konjsko manežo Pustotnik
v višini skupno 13.000 €, razdelijo sorazmerno glede na dostavljene upravičene stroške za
obratovanje in vzdrževanje.

Sklep je bil sprejet soglasno.

Ad 9.) Pravilnik za vrednotenje ter sofinanciranje društvenih in drugih družbenih dejavnosti v
občini Žiri

Nina Lukan je pojasnila, da se Pravilnik za vrednotenje ter sofinanciranje društvenih in drugih
družbenih dejavnosti spreminja zaradi težav pri pripravi Odloka o sofinanciranju LPŠ. Nekateri
upravičenci v skladu z novim odlokom in Zakonom o športu ne izpolnjujejo pogojev za dodelitev
sredstev, če pa pogoje že izpolnjujejo, bi za dejavnost, ki jo lahko prijavijo dobili zelo malo sredstev.
Glede na to, da pravilnik že 12 let ni bil spremenjen, so popravki tudi pri stvareh, ki so se izkazale za
pomanjkljive. Pravilnik ni nov, gre za čistopis.

Mitja Kozamernik, predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je
povedal, da so se seznanili s predlogom, v kolikor bi šlo za nov pravilnik, bi bilo koristno, da so pri
pripravi vključena vsa društva. Pripomb ni bilo, predlog so soglasno potrdili.

Sašo Pečelin, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal,
da so se seznanili s predlogom in ga soglasno potrdili.

Razprave ni bilo.

Župan je dal na glasovanje:

SKLEP ŠT. 9/2020
Občinski svet Občine Žiri sprejeme Pravilnik za vrednotenje ter sofinanciranje društvenih in drugih
družbenih dejavnosti v občini Žiri.

Sklep je bil sprejet soglasno.

Ad 10.) Imenovanje predstavnika Občine Žiri v Svet Javnega lekarniškega zavoda Gorenjske lekarne

Vesna Kranjc, predsednica KMVI je pojasnila, da je Občina Žiri ena od ustanoviteljic Gorenjskih lekarn.
V Svetu zavoda je 18 predstavnikov. KMVI je pozvala vse politične stranke, liste, da podajo predloge
za člana v svet zavoda. Prispela sta dva predloga: ga. Ana Praznik (NSi), g. Markelj Boris (NLŽ). KMVI je



mnenja, da oba predlagana kandidata izpolnjujeta pogoje za predstavnika Občine Žiri. KMVI predlaga,
da Občinski svet imenuje predstavnika v svet zavoda Gorenjske lekarne, s tajnim glasovanjem.

Župan je povedal, da je za tajno glasovanje potrebno imenovati komisijo in dal na glasovanje
naslednji:

SKLEP ŠT. 10/2020
Občinski svet Občine Žiri imenuje komisijo za vodenje postopka v sestavi: Vesna Kranjc, Olga
Vončina, Peter Podobnik.

Sklep je bil sprejet soglasno.

Župan je pojasnil način glasovanja.

Po glasovanju je Olga Vončina predsednica komisije predstavila ugotovitveno poročilo: število
razdeljenih glasovnic je bilo 15, vse so bile oddane, ni bilo neveljavnih glasovnic, g. Boris Markelj je
dobil 8 glasov, ga. Ana Praznik je dobila 7 glasov.

S tajnim glasovanjem je bil sprejet naslednji:

SKLEP ŠT. 11/2020
Občinski svet Občine Žiri sprejme sklep o imenovanju g. Borisa Marklja za predstavnika Občine Žiri
v Svetu Javnega lekarniškega zavoda Gorenjske lekarne.

Ad 11.) Imenovanje predstavnika javnosti Občine Žiri v senatih za reševanje pritožb zoper delo
policistov

Vesna Kranjc, predsednica KMVI je pojasnila, da je na podlagi vloge Policijske uprave za podajo
kandidatov za predstavnika javnosti Občine Žiri v senatih za reševanje pritožb zoper delo policistov
komisija pozvala vse politične stranke in tudi svetnike. Senat rešuje pritožbe podane zoper policiste.
Predlog za predstavnika je prispel s strani SDS, in sicer predlagajo g. Marka Bogataja. KMVI je predlog
pregledala in se strinjala, da je vloga primerna. KMVI predlaga občinskemu svetu potrditev
predlaganega kandidata.

Župan je dal na glasovanje naslednji:

SKLEP ŠT. 12/2020
Občinski svet Občine Žiri za predstavnika javnosti v senatih za reševanje pritožb zoper delo
policistov predlaga g. Marka Bogataja, roj. 18.11.1962, stan. Breznica pri Žireh 6, Žiri

Sklep je bil sprejet soglasno.

Ad 12.) Poročilo komisije za spremljanje gradnje večnamenske športne dvorane

Župan je uvodoma pojasnil, da je poročilo predstavljeno na željo Božidarja Cankarja.

Matej Gregurovič je povedal, da je komisija pripravila poročilo skupaj z občinsko upravo. Komisija je
bila imenovana 4 članska, in sicer v sestavi Matej Gregurovič, Milan Jereb, Žan More in Peter
Podobnik. Komisija se je sestala tri krat glede izvedbe del v zvezi z gradnjo večnamenske športne
dvorane. Na prvem sestanku so bili seznanjeni s potekom del in nekaterimi odstopanji od projekta in
predvidenih del. Seznanjeni so bili s problemom zamenjave plesne dvorane s fitnesom. Občina je
organizirala kar tri sestanke s potencialnimi najemniki fitnesa in bara. Ugotovljeno je bilo, da je
kvadratura za fitnes premajhna. Z zamenjavo prostorov je nastalo za 23.000 € več stroškov, na drugi
strani se ni izdelalo zelene strehe pri zbornici, kar pomeni 19.000 € manj stroška. Potrebno je bilo



izvesti nov vodovodni priključek, dodatna dela so tako znašala 14.500 €, spremembe so bile pri
izvedbi fasade, kjer je bilo prihranka 19.000 €, manjše spremembe so bile tudi na tribunah s stoli z
naslonjali, za kar je bil strošek višji za 1188 €. Na drugem sestanku so bili seznanjeni s finančnim
stanjem in realizacijo. Finančno odstopanje je bilo cca  28.673 € na račun elektro in strojnih instalacij,
ki so se kompenzirali z gradbeno obrtniškimi deli. Po potrjeni preglednici je bilo še za 18.000 € razlike
za dodatne priključke in ureditev dvorišča. Na tretjem sestanku je bilo izvedenih 85%, dokončna
situacija še ni bila znana.  Odstopanja so bila na požarnem varovanju. Komisija se bo sestala še
enkrat.

Župan je dodal, da bo plačana zadnja situacija. Odhodki bodo višji za dobrih 90.000 €, celotna
dvorana je stala 7.189.000 €, odstopanje stroška je za dober odstotek prvotne pogodbene vrednosti.

Matija Podobnik je dodal, da je razlika v DDV-ju, ki se je poračunaval, v kolikor bi DDV obračunavali bi
dvorana stala 8.000.000 €.

Ad 13.) Novelacija investicijskega programa za projekt »Poslovna cona Žiri: komunalno
opremljanje«

Olga Vončina, svetovalka za proračun je povedala, da se vsebinsko investicijski program ne spreminja.
Spreminja se terminski načrt izvedbe. Gradnja naj bi se začela konec leta 2020, zaključila leta 2022.
Posledično se spremeni dinamika črpanja evropskih sredstev. Vrednost investicije po tekočih cenah je
za  malenkost drugačna zaradi preračuna stalnih v tekoče cene, vrednost po stalnih cenah so ostale
nespremenjene.

Župan je pojasnil, da so se odbori seznanili s predlogom.

Božidar Cankar je vprašal ali je leto 2022 zaključek prve faze, ali vseh faz.

Olga Vončina je povedala, da naj bi se vse kar je zajeto v gradivo zaključilo v letu 2022, tri etape. Gre
za odsek mimo žage, mimo Etikete in Alpine do Norice.

Župan je dal na glasovanje naslednji:

SKLEP: ŠT. 13/2020
Potrdi se investicijski dokument, ki je podlaga za uvrstitev investicijskega projekta v načrtih
razvojnih programov Občine Žiri:

1. Podatki o investiciji
NAZIV INVESTICIJSKEGA PROJEKTA: POSLOVNA CONA ŽIRI: KOMUNALNO OPREMLJANJE
PRORAČUNSKE POSTAVKE: 04.3.2.37 POSLOVNA CONA ŽIRI: KOMUNALNO OPREMLJANJE
VRSTA INVESTICIJSKEGA DOKUMENTA: IP – Investicijski program (novelacija)
DATUM IZDELAVE DOKUMENTA: april 2020
IZDELOVALEC: Projektno vodenje in finančno svetovanje Mirjana Zelen s.p. Nova Gorica

2. Vrednost investicije in viri financiranja
INVESTICIJSKA VREDNOST (tekoče cene): 2.399.520,53 EUR z vključenim neodbitnim DDV.
FINANČNA KONSTRUKCIJA:
o proračun Občine Žiri 1.267.960,15 EUR
o ESRR Razvoj regij – EU udeležba 792.092,27 EUR
o ESRR Razvoj regij – SLO udeležba 339.468,11 EUR

3. Odobri se izvedba investicije.

Sklep je bil soglasno potrjen.



Ad 14.) Predlog za izvzem parcele št. 1270/24 k.o. Žirovski vrh iz javnega dobra in zamenjava
lastninske pravice med zemljišči s parc. št. 874/23 in parc. št. 1270/24 k.o. Žirovski vrh

Matija Podobnik je pojasnil, da je g. Žakelj v preteklosti na javnem dobru zgradil hišo, po njegovem
zemljišču pa poteka tudi en del lokalne ceste. Preostanek zemljišča bi odkupil, plačal tudi cenitev. Da
se postopek lahko izvede, je potrebno zemljišče izvzeti iz javnega dobra.

Mitja Kozamernik, predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je
povedal, da so se seznanili s predlogom. Zanimalo jih je kdaj je bilo zemljišče dano v javno dobro,
dobili so odgovor, da bilo dano v daljni preteklosti.

Peter Podobnik, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je
povedal, da je Odbor soglasno potrdil predlagan sklep.

Župan je na glasovanje predlagal naslednji:

SKLEP ŠT. 14/2020
1. Zemljišče  parc. št. 1270/24 k.o. 2022 Žirovski vrh se izvzame iz javnega

dobra in se vpiše v nov vložek k.o. 2020 Žirovski vrh in na njem lastninska
pravica Občine Žiri.

2. Občinski svet Občine Žiri pooblašča župana Občine Žiri za sklenitev in
podpis menjalne pogodbe za nepremičnine, s katero se zemljišče s parc. št.
1270/24 k.o. 2022 Žirovski vrh v izmeri 61 m2, ki je v lasti Občine Žiri,
zamenja za zemljišče s parc. št. 874/23 k.o. 2022 Žirovski vrh v izmeri 27
m2, ki je v lasti Franca Žaklja. Presežek zemljišča s parc. št. 1270/24 k.o.
2022 Žirovski vrh Franc Žakelj odkupi na podlagi cenitve pooblaščenega
cenilca.

Sklep je bil sprejet soglasno.

Ad 15.) Predlogi za občinska priznanja za leto 2020

Vesna Kranjc, predsednica KMVI je povedala, da je tako komisija kakor tudi svetnice in svetniki
prejela predloge za podelitev priznanj. V preteklem letu so lahko izvedli korespondenčno sejo, saj ni
bilo veliko predlogov. Letos se je komisija sestala in natančno pregledala vloge, hkrati tudi pravno
podlago. Komisija v skladu z odlokom poda mnenje občinskemu svetu. Za priznanje častni občan/ka
sta prispela dva predloga, prvi za go. Marico Albreht, drugi za g. Jerneja (Nejka) Podobnika. Za
priznanje Občine Žiri so prispeli naslednji predlogi: Balinarsko športno društvo, g. Marijan Dolenec,
ga. Jožica Kacin, g. Stane Kosmač, Muzejsko društvo Žiri, ga. Frančiška in g. Ciril Vidmar. Komisija je
natančno pregledala vloge, ali izpolnjujejo pogoje v skladu z odlokom in javnim pozivom. Javni poziv
je bil objavljen na spletni strani Občine Žiri in javnih medijih. Komisija je pri določenih vlogah
ugotovila formalne pomanjkljivosti, nekatere vloge so bile popolne:
- NSi je predlagal podelitev naziva častne občanke go. Marico Albreht, vloga ni bila podpisana s strani
predlagatelja in manjka kratka obrazložitev predloga,
- Domoljubno društvo General Rudolf Maister Žiri je predlagal podelitev naziva častnega občana g.
Jerneju (Nejku) Podobniku, vloga je bila popolna,
- vlogi za Balinarsko športno društvo je manjkala kratka obrazložitev predloga,
- vlogi za g. Marijana Dolenca je manjkala kratka obrazložitev predloga,
- vloga za go. Jožico Kacin je bila popolna,
- vloga za g. Staneta Kosmača je bila popolna,
- vloga za Muzejsko društvo Žiri je bila popolna,
- vlogi za go. Frančiško in g. Cirila Vidmarja je manjkala kratka obrazložitev predloga. Predlagatelji so
razvidni iz zapisnika komisije.



Komisija je zaradi v odloku nedoločenih nalog oz. pristojnosti komisije soglasno sprejela odločitev, da
zgornjo ugotovitev posreduje v obravnavo in odločitev občinskemu svetu o podelitvi priznanj
predlaganim.

Župan je dodal, da je možno v skladu z odlokom podeliti največ eno priznanje za častnega/no
občana/ko, izbira se med dvema kandidatoma. Za podelitev občinskih priznanj se glasuje za tri
kandidate. Predlagal je, da glasovanje poteka tajno in, da je komisija za vodenje postopka glasovanja
v isti sestavi kot v predhodnih točkah seje.

Vesna Kranjc je povedala, da za kandidate za podelitev naziva častni/a občan/ka ni potrebno
glasovati. Na glasovnico bi bilo potrebno dati možnost, da se ne glasuje. Priznanje se lahko podeli, ali
pa tudi ne, gre za odločitev Občinskega sveta. Iz komisije za vodenje postopka se je izločila.

Župan je v komisijo predlagal Božidarja Cankarja.

V sprejem je predlagal naslednji sklep:

SKLEP ŠT. 15/2020
1. Občinski svet Občine Žiri o predlaganih kandidatih za podelitev priznanj glasuje tajno.
2. Občinski svet Občine Žiri imenuje komisijo za vodenje postopka v sestavi: Olga Vončina, Božidar
Cankar, Peter Podobnik.

Sklep je bil soglasno potrjen.

Župan je še dodal, da za priznanje občine glasujejo za največ tri kandidate. Če bo več kandidatov
dobilo enako število glasov, bo sledil drugi krog za tiste, ki ne bodo dobili večine.

Ida Filipič Pečelin je vprašala, ali so na glasovnicah vsi predlogi. Povedala je, da je lahko razlog za
izločitev vlog tudi vloženi nepopolni predlog.

Župan je pojasnil, da je bila KMVI jasna, da se dajo vloge v pregled, tudi v preteklosti so se formalne
pomanjkljivosti dopolnile, nepopolna vloga ni bil razlog za izločitev predloga.

Vesna Kranjc je dodala, da občinski svet obravnava oz. razpravlja o vsem. KMVI je ugotovila katere
vloge so popolne, katere ne, občinski svet se odloči kako se glasuje. Glasovnica bi morala imeti vsaj
pri podelitve naziva častnega občana možnost, da se ne glasuje za nobenega. Če se glasovanja
vzdržijo, pomeni, da dajo glas tistemu, ki bo dobil več glasov.

Župan je predlagal na glasovanje naslednji:

SKLEP ŠT. 16/2020
Občinski svet Občine Žiri sprejme odločitev, da priznanje prejme kandidat, ki dobi večino glasov
prisotnih - 8 ali več.

Sklep je bil sprejet soglasno.

SKLEP ŠT. 17/2020
Občinski svet Občine Žiri glasuje o vseh predlogih, ne glede na to ali so bile vloge popolne ali ne.
Glasuje se lahko za vse, ni pa potrebe glasovati za nobenega.

Sklep je bil sprejet s 14 glasovi.

Župan je pojasnil predlagani sklep; če bo kandidat dobil 7 glasov, drugi 5, tretji 5, četrti 5, peti 4, se
prve štiri vključi v drugi krog.



Župan je dal na glasovanje naslednji:

SKLEP ŠT. 18/2020
Občinski svet Občine Žiri sprejeme odločitev, da mora za občinska priznanja kandidat dobiti večino
vseh glasov - 8 glasov ali več. V drugi krog gredo trije ali več, ki bodo dobili največ glasov.

Sklep je bil sprejet soglasno.

Glasovanje je potekalo tajno.

Po zaključku glasovanja je Olga Vončina, predsednica komisije predstavila ugotovitveno poročilo.
Naziv častni/na občan/ka: kandidatka ga. Albreht je prejela 7 glasov, g. Podobnik 0 glasov.
Priznanje Občine Žiri: BŠD je prejel 3 glasove, g. Dolenec 3 glasove, ga. Kacin 14 glasov, g. Kosmač 6
glasov, Muzejsko društvo Žiri 10 glasov, ga. Frančišča in g. Ciril Vidmar 7 glasov.
Na podlagi izida glasovanja za častnega/no občana/ko je komisija ugotovila, da nobeden od
kandidatov ni prejel najmanj 8 glasov.
Za priznanje Občine Žiri je največ glasov prejela ga. Jožica Kacin (14), Muzejsko društvo Žiri 10, ga.
Frančišča in g. Ciril Vidmar 7 glasov.

Župan je glede na preteklo razpravo o tem, da bodo kandidati za priznanje Občine Žiri težko dobili
večino vseh glasov predlagal drugi krog glasovanja in naslednji:

SKLEP
Priznanje Občine Žiri se podeli ge. Frančiščki in g. Cirilu Vidmarju.

Sklep ni bil sprejet.

Župan je povzel, da bosta podeljeni dve priznanji Občine Žiri, podelitve priznanja za naziv častni
občan/ka ne bo. Povprašal je ali ima še kdo kakšno pripombo in pozval predsednico KMVI.

Vesna Kranjc je predlagala, da se podeli še tretje občinsko priznanje. Pričakovati je bilo, da kandidati
ne bodo dobili glede na način glasovanja dovolj glasov – 8 glasov. Predlagala je, da prvi trije dobijo
priznanje.

Župan je pojasnil, da je bil sprejet sklep o načinu glasovanja. Predlagal je drugi krog, vprašal v kolikor
želijo tajno glasovanje, nato predloga sklepa ni nihče potrdil.

Maja Justin Jerman je vprašala, ali to pomeni, da gredo v drugi krog vsi tisti, ki niso bili izglasovani.

Župan je pojasnil, da gresta v naslednji krog le Vidmarjeva, ki sta dobila tretja največ glasov.

Božidar Cankar je povedal, da sta naslednja dva po številu prejetih glasov Vidmarjeva in g. Kosmač.

Matej Gregurovič je predlagal, da se v naslednji krog uvrsti vse, ki še niso bili izglasovani (torej vsi
brez Kacinove in Muzejskega društva Žiri).

Jože Stanonik je povedal, da bo glede na sprejete sklepe izglasovan tisti, ki bo dobil najmanj 8 glasov.
Če bi štirje dobili 8 glasov, se izvede drugi krog. Nesporna sta kandidata, ki sta zasedla prvo in drugo
mesto. V kolikor tretji, ki je dobil največje število glasov v drugem krogu dobi najmanj 8 glasov se mu
priznanje podeli, sicer pa ne.

Župan je predlagal javno glasovanje in naslednji:



SKLEP ŠT. 19
Priznanje Občine Žiri se podeli ge. Frančiški in g. Cirilu Vidmarju.

Sklep je bil sprejet soglasno.

Ad 16.) Razno

Maja Justin Jerman je izrazila nestrinjanje z zapisnim člankom župana ob kulturnem prazniku, kultura
naj bi bila na območju občine leva in desna. Izpostavila je problematiko sofinanciranja JSKD, občina že
20 let ne prispeva sredstev. Večino stroškov krije Občina Škofja Loka, Občina GVP bo pričela, Občina
Železniki prispeva po računih. Po njenem mnenju bi bilo pošteno, da tudi Občina Žiri prispeva svoj
delež, če smo pri tem tudi vključeni. Povprašala je tudi glede že izpostavljene gradnje stanovanjske
hiše v Starih Žireh.

Župan je pojasnil, da odziva na prijavo glede gradnje ni bilo, na postopek ni moč vplivati, pozvanih je
bilo več institucij v zvezi s problematiko, z gradnjo te hiše naj bi reševali stanovanjski problem. JSDK
po besedah prejšnje predsednice Komisije za kulturo ne nudi posebnih ugodnosti. Sofinanciranje
občin je odvisno od dogovora, običajno je želja več kot sredstev. V članku je izrazil svoje mnenje, ne
da bi želel s tem koga užaliti.

Martin Oblak je vprašal kakšni so nameni s staro telovadnico.

Župan je povedal, da je bila z rebalansom potrjena priprava dokumentacije za rušitev telovadnice in
sanacijo starega dela šole. Po pripravi dokumentacije se kandidira na razpise za pridobitev sredstev.

Božidar Cankar je povedal, da so težave v zvezi z delom zdravnikov. S strani starejših občanov so bile
podane pritožbe, da se ne javljajo na telefone. Zanimalo ga je kakšne pogoje mora prijavitelj
izpolnjevati za pridobitev koncesije.

Župan je pojasnil, da je bilo na pripombe že odreagirano. Zdravniki so podali poročilo, med drugim,
da se zavedajo problemov. Razpis ni bil za Arcus medici, ampak za zdravnika, ki lahko pridobi
koncesijo. Že v preteklosti je bila želja, da bi v Žireh imeli zdravnika s strani OZG-ja. Nekatere druge
občine so imele težave glede odhajanja zdravnikov, teh v Žireh ni bilo. V času epidemije je OZG želel,
da bi ambulanto zdravnikov splošne medicine ukinili, vendar je po doseženem dogovoru ambulanta
vendar le ostala v Žireh.

Župan se je zahvalil za udeležbo in sejo zaključil ob 23.30 uri.

Zapisala Župan
Nina Lukan mag. Janez Žakelj


